
Design?
Design?Design?

BLUNK
foto/film/design/illustrasjon/kunst

Portrettet
Christtoffer MarChesan

en selvutdannet grafisk 

designer i utvikling

nr.5 November 2009



2 3

Christoffer Marchesan(NO)
Grafisk designer/illustratør
Christoffer er en selvlært grafisk designer og illustratør, som nå 
jobber hos Punkt Reklame på Jessheim. Christoffer har teg-
net siden han var liten, så noe innenfor tegning har han alltid 
drevet med. Til tross for at han er selvlært, har han godt over 
10 år erfaring med verktøy som Adobe Ilustrator, Photoshop og 
Indesign.

Man starter i det små
-Helt siden jeg var liten har jeg tegnet, og utfoldet 
meg kreativt. Bestefaren min tegnet, det er han jeg 
har det fra. Det var aldri noe annet jeg skulle gjøre. 
Jeg skulle tegne. Etter hvert kom det til valg av vide-
regående skole, og naturlig nok ble det Tegning, Form 
og Farge på meg.

Gjør det rette-dyrk din hobby
-Det jeg kan råde studenter om, eller alle som er in-
teressert i design, er først og fremst å gå skole. Altså 
høyere enn videregående. Du må dyrke hobbyen din 
rett og slett. Om du liker å tegne, så må du bare sitte 
og tegne, det er den eneste måten å bli god på. Les ma-
gasiner etc., hold deg oppdatert. Enkelt og greit så skal 
alt som har med design og gjøre, slukes på høykant.

På Jobb
-Jeg har tidligere jobbet ved et førtrykkeri, i et halvt 
års tid.
 Førtrykk? 
-Ja, førtrykk er alt arbeidet før noe kommer i trykk. På 
jobb så trives jeg like bra i team som selvstendig, men 
når sant skal sies jobber jeg best selvstendig, vil jeg 
tro. Akkurat nå så jobber jeg med å utforme en kata-
log for ØRI(Øvre Romerike Industriservice AS). Jeg har 
også jobbet  en liten stund hjemmefra, småjobber osv, 
freelance om du vil.
 Hvor lenge har du jobbet hos punkt?
 -Jeg har ikke jobbet lenge hos Punkt Reklame. Siden 
slutten av sommerferien, så kun et par mnd.
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Favoritter
-Det jeg liker aller best er å jobbe med 
logoer. Utvikle profilen til et firma, lage 
et utrykk og trademark for firmaet. En 
annen ting jeg syns er veldig morsomt å 
jobbe med er vektortegninger. 
hvilket program liker du best?
-Vel, jeg liker veldig godt Adobe Illustra-
tor eller Photoshop, gjerne en kombinas-
jon av disse.

Rullebrett og hiphop
-Jeg henter inspirasjon til arbeidet mitt fra bla. 
Skate- og hiphopkulturen.
Noen andre steder du har fått inpirasjon fra?
-Jeg liker veldig godt tatoveringer, så kan vel 
si at jeg blir inspirert at tatoveringer. Faktisk, 
hvis jeg ikke hadde jobbet som grafisk design-
er, hadde  tatoveringsartist vært en spennende 
jobb. Jeg lar også en del tegneserier inspirere 
meg.

Design
- Jeg har min egen stil når jeg jobber, så folk vil 
se at det er mitt arbeid, om jeg står fritt til en 
jobb.
Hvor ser du deg selv om 5 år?
-Det er litt uvisst, men ikke på Jessheim tror jeg, 
men en ting som er sikkert er at jeg vil fortsette 
som grafisk designer.
Har du tenkt på noe videre utdanning? 
-Helt klart. Mye mulig at det blir Westerdals 
School of Communication, eller en av de andre 
store skolene som tilbyr dette faget. Likevel, så 
blir du som regel ansatt for det du kan, og ikke 
utdannelsen din. Du må vite hva du driver med, 
men en solid utdannelse er et pluss.

Det hjelper ikke med master, 
om du ikke vet hva du driver 
med“ ”


